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Aanvullende beleidsregels m.b.t. geactualiseerd tijdelijk handelingskader PFAS (bodem) 

 

Het college van B en W heeft twee beleidsregels vastgesteld m.b.t. PFAS. 

Om de problematiek rond de PFAS enigszins te verlichten is onlangs het tijdelijke handelingskader 

PFAS geactualiseerd en op 29 november 2019 door het Rijk vastgesteld. PFAS staat voor Poly- en 

perfluoralkylstoffen. Deze stofgroep bestaat uit ruim 6.000 stoffen. Hiertoe behoren onder meer de 

stoffen perfluoroctaanzuur (PFOA), perfluoroctaansulfonaat (PFOS) en HFPO-DA (GenX). PFAS zijn 

stoffen die door mensen zijn gemaakt vanwege hun specifieke eigenschappen, zoals brandwerendheid 

en vuil- en waterafstotendheid. Zij worden al decennia gebruikt in industriële en andere processen en 

in vele producten. Ze worden toegepast in allerlei alledaagse toepassingen, zoals verf, blusschuim, 

pannen, kleding en cosmetica. In de praktijk bleken diverse bouwprojecten in gevaar te komen door de 

(te) strenge normen voor PFAS. 

 

Belangrijkste onderdeel van de landelijke actualisatie is de vaststelling van de tijdelijke 

achtergrondwaarden. Deze zijn verruimd naar 0,8 ug/kg voor PFAS en 0,9 ug/kg voor PFOS. Ondanks 

de verruiming van de tijdelijke achtergrondwaarden zijn deze waarden voor de regio Midden-Holland 

nog steeds laag. Dat is met name het geval in de gemeente Krimpenerwaard. Dat komt omdat de regio 

relatief dicht bij de veroorzakende bron (Chemours, Dordrecht) zitten. De bodem is hierdoor sterker 

belast met PFAS dan andere delen van Nederland die verder weg liggen. In de regio Midden-Holland 

zijn nog niet (overal) de achtergrondwaarden vastgesteld. Ook bodemkwaliteitskaarten met PFAS en 

specifiek bodembeleid voor PFAS ontbreekt nog. Consequentie is dat voor het grondverzet individuele 

partijkeuringen nodig zijn en toetsing aan normen van geval tot geval bekeken moet worden. Er is 

besloten om vooruitlopend op de actualisatie van de bodemkwaliteitskaart ruimere normen te hanteren 

voor grond die afkomstig uit de regio Midden-Holland. Om te voorkomen dat van buiten de regio 

Midden-Holland vervuilde grond wordt toegepast binnen de regio, is besloten om voor deze grond 

strengere normen te hanteren. 

 

 

Verwerkingsovereenkomst cliëntervaringsonderzoek Jeugd 

 

Voor de uitvoering van het cliëntervaringsonderzoek Jeugd is een verwerkingsovereenkosmt 

aangegaan. 

 

 

Initiatief voor woningbouw op de kop van de Kerkstraat in Bodegraven, locatie Burggraaff 

 

De eigenaar van de panden op de kop van de Kerkstraat (nrs. 69-71 e.o.) in Bodegraven, de heer A. 

Burggraaff, heeft samen met Rhynleve b.v. (dhr. H. Danes) een idee ontwikkelt voor een 

sloop/nieuwbouwplan. Het is een initiatief voor woningbouw met een halfverdiepte parkeergarage. Het 

college heeft de initiatiefnemer laten weten dat het de moeite waard is als de initiatiefnemer de 

haalbaarheid van dit plan nader onderzoekt. Nadrukkelijk is dit nog geen besluit om medewerking te 

verlenen. Het college wacht eerst de uitkomsten van het haalbaarheidsonderzoek af. Daarbij is o.a. 

van belang de uitkomsten van participatie met de omgeving, het woningbouwprogramma en voldoende 
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parkeerplaatsen en combinatie met de financiële haalbaarheid van een halfverdiepte parkeergarage. Er 

is op dit moment nog geen massastudie. Dat is onderdeel van de verdere uitwerking van het 

bouwplan. 

 

 

De Wijde Wiericke - Classificatie van het plangebied in relatie tot conventionele explosieven 

 

Ten aanzien van de stedenbouwkundige invulling van de westelijke zone van De Wijde Wiericke in 

Nieuwerbrug (fasen 3 en 4, daar waar recent onder meer is besloten de nieuwe basisschool en 

gymzaal te situeren) is nader gekeken naar de situatie rond niet gesprongen explosieven uit de periode 

WOII. Onderzoeksbureaus hebben in het verleden melding gemaakt van een mogelijk verdachte 

situatie. In het vigerende bestemmingsplan uit 2010 is hier dan ook melding van gemaakt. Recent 

speelde een soortgelijke kwestie elders in de gemeente. In het collegebesluit (DOC-18055753) over de 

classificatie van het voormalige Domburgterrein/Molenzicht in relatie tot conventionele explosieven 

(CE) is aangegeven dat de overwegingen die voor het Molenzicht-terrein zijn gemaakt tevens als 

uitgangspunt dienen bij toekomstige werkzaamheden in gebieden die volgens de gemeentebrede 

risicokaart CE gekenmerkt zijn als (deels) ‘verdacht’. Dit is voor De Wijde Wiericke het geval. Het 

inzicht van onderzoeksbureau T&A Survey, die voor de ODMH de gemeentebrede gebiedskaart heeft 

gemaakt, week voor De Wijde Wiericke, net als voor Molenzicht, sterk af van eerder onderzoek. Voor 

het projectteam was dit aanleiding voor contra-expertise onderzoek. Het college heeft ingestemd om, 

op basis van alle ontvangen adviezen en duiding door experts, het plangebied van De Wijde Wiericke 

(fase 3 en 4) te classificeren als ‘verlaagde kans van aantreffen conventionele explosieven’ en bij de 

werkzaamheden uit te gaan van het protocol Toevalstreffer CE. Daarnaast wordt er voor de te 

bebouwen percelen in de westelijke zone van de wijk in het voorjaar/zomer 2020 oppervlaktedetectie 

gedaan. 

 

 

Oude Tol - Aanbesteding 2 bruggen binnen plangebied 

 

Binnen het plangebied van Oude Tol worden 2 bruggen aangelegd, waarvan een de huidige tijdelijke 

dam vervangt en de andere nieuw is. Hiervoor wordt een meervoudige onderhandse 

aanbestedingsprocedure gevoerd. De verwachting is dat de aanbesteding eind mei is afgerond, zodat 

de aannemer in het 2e kwartaal van 2020 met de engineeringswerkzaamheden kan starten. 

 

 

Klachten over het  WKO systeem Weideveld 

 

In het WKO-Weideveld dossier is onder andere gecorrespondeerd met bewoners van Weideveld. De 

verwachtingen die volgens één van de bewoners bij hem zijn gewekt is aanleiding geweest voor het 

indienen van een klacht en voor het stellen van een aantal aanvullende vragen. 

 

De klachten zullen worden behandeld volgens de daarvoor geldende wettelijke bepalingen. Op enkele 

punten wijken wij af van de Interne richtlijn klachtenbehandeling gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Het 

gaat namelijk om klachten tegen bestuursorganen en tegen de organisatie. De klachtencoördinatie zal 

daarom worden gedaan door een medewerkster van het team juridische zaken. Om dezelfde reden 

hebben wij de behandeling van de klacht opgedragen aan een externe behandelaar. 

 

 

Evaluatiecommissie ondernemersfonds: Wijziging planning i.v.m. Coronacrisis 

 

Conform de afspraken in het Convenant ondernemersfonds Bodegraven-Reeuwijk heeft het college op 

18 februari 2020 ingestemd met de instelling van een evaluatiecommissie ondernemersfonds 

bestaande uit drie leden. Van die drie leden is de voorzitter niet gebonden aan het bestuur van het 

ondernemersfonds of de gemeente. De twee leden zijn wel verboden aan het fondsbestuur en de 

gemeente. Als lid van de commissie zijn benoemd Stephan Verboom (voorzitter) Jan Dirk van 

Bennekom (bestuurslid Ons Fons) Sander van Alten (namens de gemeente Bodegraven-Reeuwijk). De 

commissie stelt een rapport op met een advies voor het te nemen besluit over de voortzetting van Ons 

Fonds na de huidige looptijd tot en met 31 december 2021. 
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Voor opstelling van het rapport zijn in het convenant tijdige termijnen opgenomen. Daartoe moeten 

voor de zomer alle betrokken verenigingen zich hebben uitgesproken in een algemene 

ledenvergadering. De commissie wordt geacht haar rapport voor 30 september aan het 

gemeentebestuur en het fondsbestuur aan te bieden. Gezien de coronacrisis heeft de 

evaluatiecommissie gevraagd het rapport later te mogen uitbrengen. Van ondernemersverenigingen 

kan nu niet meer worden gevraagd ondernemers op korte termijn voor de gevraagde uitspraken in 

voldoende representatieve bijeenkomsten bijeen te komen. Het fondsbestuur en het college hebben 

hiermee ingestemd. De commissie laat weten wanneer zijn denkt de rapportage dan wel uit te kunnen 

brengen. 

 

 

Aanpassing tarief hulp bij het huishouden 2020 

 

De colleges in de regio Midden Holland hebben besloten het tarief voor hulp bij het huishouden op 

aangepaste wijze vast te stellen voor kalenderjaar 2020.  

Bij het bekend worden van het contractuele indexeringscijfer gaven aanbieders hulp bij het huishouden 

aan dat, door de ontwikkelingen in het loonfunctiehuis en de ontwikkelingen binnen de CAO-VVT, het 

tarief niet langer als kostendekkend kan worden aangemerkt.  

Op 20 januari 2020 heeft het gerechtshof (gemeenten Gooi- en Vechtstreek) uitspraak gedaan over de 

hantering van de CAO in het indexcijfer voor hulp bij het huishouden. Hieruit is gebleken dat bij het 

indexeren van tarieven gebruik gemaakt moet worden van de voor die sector toepasselijke CAO en dat 

niet kan worden volstaan met een index gebaseerd op een verzameling van CAO’s. 

Nu in de regio Midden Holland sprake is van een verzamelindex heeft de uitspraak rechtstreeks invloed 

op het tarief voor hulp bij het huishouden. De financiële impact van het tarief voor 2020 (waar zowel 

de reguliere indexering alsmede de aangepaste indexering deel van uit maken) betekent voor onze 

gemeente een te verwachten tekort op de begroting van € 110.000 voor 2020. 

 

 

Verzoek voor de vestiging van een casino / speelautomatenhal aan de Goudseweg 32 tussen 

hotel Gr8 en restaurant La Place in Bodegraven 

 

Het college heeft besloten het verzoek voor de vestiging van een casino / speelautomatenhal niet 

verder in behandeling te nemen. Nu  alle betrokkenen, experts en de raad gehoord zijn, concludeert 

het college dat er onvoldoende draagvlak is om dit initiatief in procedure te brengen. Sommige fracties 

hebben hun bedenkingen op basis van de locatie, sommige op basis van principiële bezwaren en 

andere vanwege veiligheids- of gezondheidsredenen. Bij de suggestie van sommige fracties over een 

alternatieve functie is het college van mening dit aan de markt over te laten.  

 

Op deze manier is ook invulling gegeven aan de nieuwe werkwijze bij ruimtelijke plannen, waarbij het 

college pas een besluit neemt nadat de opvattingen en standpunten van alle betrokkenen zijn gehoord 

en waarover wij u geïnformeerd hebben via een raadsinformatiebrief. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Bodegraven-Reeuwijk, 

 

De secretaris, De burgemeester, 

  

 

 

drs. J.G. de Jager  mr. C. van der Kamp 

 


